



会议地点/Conference Venue

1、广州珠江宾馆:广州市越秀区寺右一马路2号, 电话:(8620)83480900。

Guangzhou Zhu Jiang Hotel: No.2, Siyou Yi Road, Yuexiu District, Guangzhou, tel: (8620)83480900.

2、广州市妇女儿童医疗中心珠江新城院区:广州市天河区金穗路9号。

Zhujiang new town branch of Guangzhou Women and Children's Medical Center: No.9, Jinsui Road, Tianhe District, Guangzhou.

会务组联系人/Contacts

罗 芳广州市妇女儿童医疗中心电话: 18038860507Ms.LuoFangGuangzhou Women and Children's Medical centerTel:18038860507李海波广州市妇女儿童医疗中心电话: 13711745928MrLi HaiboGuangzhou Women and Children's Medical centerTel: 13711745928

第七届中国儿科介入放射学学术大会

The 7th Chinese Pediatric Interventional Radiology Annual Conference

第一届中国妇产介入放射学学术大会

The 1st Chinese Obstetrics & Gynecology Interventional Radiology Annual Conference

第七届全国血管瘤血管畸形综合诊治研讨会

he 7th Chinese Hemangioma&Vascular Anomalies Workshop

第二届中国广州视网膜母细胞瘤论坛

The 2nd Chinese International Retinoblastoma Forum(Guangzhou)



Meeting Announcement (The First Round)

2017年9月5-9日/September 5th-9th 2017

主办单位:广东省医学会

中华医学会放射学分会介入专业委员会

中华医学会放射学分会儿科专业委员会

中国抗癌协会肿瘤介入专业委员会

Sponsored by: Guangdong Medical Association

Committee of Interventional Division of Radiology Branch of Chinese Medical Association Committee of Pediatric Division of Radiology Branch of Chinese Medical Association Committee of Oncology Intervention Branch of Chinese Anti-cancer Association

承办单位:中华放射学分会介入专委会妇儿介入组

中国抗癌协会肿瘤介入分会儿科介入专委会

广州市妇女儿童医疗中心

Hosted by: Women and Children Intervention Group of Interventional Division of Radiology Branch of Chinese

edical Association

Committee of Pediatric Tumor Division of Oncology Intervention Branch of Chinese Anti-cancer

Association

Guangzhou Women and Children's Medical Center

协办单位:《中华介入放射学电子杂志》编辑部

《介入放射学杂志》编辑部

Co-organized by: Editorial Department of China Interventional Radiology Electronic Journal

Editorial Department of Journal of Interventional Radiology

欢迎辞 / Welcome message



尊敬的各位医学同道:

为推动我国儿科介入及妇产介入事业的发展,普及并规范血管瘤与血管畸形综合诊治,由广东省医学会、中华放射学分会介入专业委员会、中华医学会放射学分会儿科专业委员会、中国抗癌协会肿瘤介入专业委员会主办,中华放射学分会介入专委会妇儿介入组、中国抗癌协会肿瘤介入分会儿科介入专委会及广州市妇女儿童医疗中心介入&血管瘤科承办,《中华介入放射学电子杂志》《介入放射学杂志》编辑部协办,第七届中国儿科介入放射学学术大会暨第七次儿科介入诊断与治疗进展学习班,第一届中华妇产介入放射学学术大会,第七届全国血管瘤血管畸形综合诊治研讨会暨第十次血管瘤与血管畸形综合诊治进展学习班,第二届中国广州视网膜母细胞瘤论坛将于2017年9月5-9日在广州珠江宾馆举行。

Dear friends:

In order to promote the development of pediatric and maternity intervention, popularize and standardize the comprehensive diagnosis and treatment of hemangioma and vascular anomalies, we are pleased to announce that the 7th Chinese Pediatric Interventional Radiology Annual Conference, the 1st Chinese Obstetrics & Gynecology Interventional Radiology Annual Conference, the 7th Chinese Hemangioma&Vascular Anomalies Workshop and the 2nd Chinese International Retinoblastoma Forum(Guangzhou) will be held on September 5th-9th 2017 atZhu Jiang Hotel in Guangzhou, sponsored by the Guangdong Medical Association, Committee of Interventional Division of Radiology Branch of Chinese Medical Association, Committee of Pediatric Division of Radiology Branch of Chinese Medical Association and Committee of Oncology Intervention Branch of Chinese Anti-cancer Association, hosted by the Women and Children Intervention Group of Interventional Division of Radiology Branch of Chinese Medical Association, Committee of Pediatric Tumor Division of Oncology Intervention Branch of Chinese Anti-cancer Association and Guangzhou Women and Children's Medical Center, and co-organized by the Editorial Department of Chinese Journal of Radiology, China Interventional Radiology Electronic Journal, and Journal of Interventional Radiology.

本次会议以专家讲座、手术演示及病例讨论为主,届时将邀请国内外著名专家作专题讲座及手术演示,同时就国际、国内该领域的最新研究进展进行广泛交流。

The conference mainly consists of expert lectures, live case demo and medical case discussion. Many famous experts home and abroad will be invited for lectures and live case demo, and will have a wide range of exchanges on the latest international and domestic research updates in this field as well.

会议同期将举办国家级继续教育项目:《儿科介入诊断与治疗进展学习班》及《血管瘤与血管畸形综合诊治进展学习班》,参会代表将获得国家级类继续教育学分8分。

Simultaneously, a national-class continuing education project will be held, which is the "Hemangioma and vascular anomalies intensive course". The participants will be granted with 8 credits of the national class I continuing education.

组委会衷心期待您的参与和指导,诚挚欢迎您莅临广州,我们将以最大的热情和周到的服务,使本次大会成为融学术交流、继续教育为一体的高水平学术盛会。

We sincerely look forward to your arrival at Guangzhou for the participation of this meeting, and will present you with a grand event integrating academic exchanges and continuing education by our utmost enthusiasm and good service.

2017 , 美丽的广州 , 欢迎您 ! Welcome to Guangzhou!

大会名誉主席:徐克 滕皋军 肖湘生 单鸿 姜卫剑 郭志

大会主席:张靖欧阳强赵军阳

大会共同主席(按姓氏笔划排序): 王晓白 王 峰 李 选 李彦豪 李家平 杨华胜

何晓峰 陆骊工 陈德基 范先群 项道满 钟红珊

医海彬 顾建平 钱 江 程永德 翟仁友

大会执行主席:张靖 张国福 范新东 黄 穗 项道满 杨华胜

2017年4月15日

Honorary Presidents: Xu Ke Teng Gaojun Xiao Xiangsheng

Shan Hong Jiang Weijian Guo Zhi

Presidents: Zhang Jing Ouyang Qiang Zhao Junyang

Co-Presidents: (Sorted by the strokes of last name):

Wang Xiaobai Wang Feng Li Xuan Li Yanhao Li Jiaping Yang Huasheng He Xiao Feng Lu Ligong Chen Deji Fan Xianqun XiangDaoman ZhongHongshan Shi Hai bin Gu Jianping Qian Jiang ChengYongde

ZhaiRenyou

Executive Presidents: Zhang Jing Zhang Guofu Fan Xindong

Huang Sui Xiang DaomanYang Huasheng

April 15, 2017

简要会议日程 / Conference Agenda





张 靖 教授主任医师

张 靖教授

主任医师,医学博士,博士研究生导师,广州市妇女儿童医疗中心医学影像部主任、介入血管瘤科主任、广州市医学重点人才,

中华医学会放射学分会儿科专委会副主任委员、中华医学会放射学分会介入专委会妇儿介入学组组长,中国抗癌协会肿瘤介入分会儿童肿瘤专委会主任委员。

Professor Zhang Jing

Chief physician, Doctor of medicine, Doctoral tutor, Director of medical and imaging department of Guangzhou Women and Children Medical Center, Director of Interventional Hemangioma&Vascular Anomalies Department, Guangzhou medical key talent. Vice Chairman of Committee of Pediatric Division of Radiology Branch of Chinese Medical Association, Director of Women and Children Intervention Group of Interventional Division of Radiology Branch of Chinese Medical Association, Chairman of Committee of Pediatric Tumor Division of Oncology Intervention Branch of Chinese Anti-cancer Association.



欧阳强 教授

主任医师

欧阳强 教授

主任医师,教授,硕士生导师,上海交通大学医学院附属新华医院放射介入科主任。

中华介入放射学委员、卫生部介入诊疗技术管理专业委员会专家、中国介入医学会常委、中国 医师协会介入医师分会第一届委员会常委、全国医师定考介入医学专业第二届编委会委员、上 海市介入学组委员、上海市介入质控中心专家。任本专业近十个杂志编委,是目前国内活跃在临床第一线的知名介入放射学学者。

Professor Ouyang Qiang

Chief physician, Professor, Master tutor, Director of Interventional Radiology Department of the Affiliated Xinhua Hospital of Shanghai JiaotongUniversity.

Committee member of Chinese Society of Interventional Radiology, Expert of the Committee of Management of Interventional Diagnosis and Therapy Technology of the Ministry of Health, The standing committee member of the Chinese Interventional Medical Association, The first standing committee member of Intervention Physician Branch of Chinese Physician Association. The editorial board member of the Second Interventional Medicine Branch of the National Physician ExaminationCommittee, Member of Shanghai Interventional Group, Expert of Shanghai Interventional Quality Control Center. He is the editorial board member of nearly ten magazines in the industry, and is a well-known interventional radiologist who is currently active in the clinical front.



赵军阳 教授副主任医师

赵军阳 教授

副主任医师,北京儿童医院眼科副主任

中华医学会眼科分会斜视及小儿眼科学组委员,中国妇幼保健协会眼保健专业专家委员会委员。擅长儿童眼底病,尤其是视网膜母细胞瘤的治疗到达国际先进水平。

Professor Zhao Junyang

Deputy chief physician, Deputy director of Beijing Children Hospital

Member of Strabismus and Pediatric Ophthalmology Group of Ophthalmic Branch of Chinese Medical Association. Member of Eye Care Committee of China Maternal and Child Health Association. He specializes in the treatment of pediatricocular fundus diseases, particularly retinoblastoma, and has reached the advanced level internationally.

	内容 / Contents	地点 / Place
2017-9-5 周二 Tuesday		
10:00-17:00	血管瘤血管畸形综合诊治学习班 报到 Registration of the hemangioma vascular anomaliesintensive course	珠江宾馆主楼大堂 The main building lobby ofZhu Jiang Hotel
2017-9-6 周三 Wednesday		
08:30-12:00	血管瘤血管畸形 门诊会诊 Outpatient clinic consultation of hemangioma and vascular malformation	广州市妇女儿童医疗中心 珠江新城院区 门诊二楼特需门诊6室 Room 6, VIP clinic, 2 nd Floor, Zhujiang new town branch of Guangzhou Women and Children's MedicalCenter
14:00-17:30	血管瘤血管畸形 理论与进展 Theory and Development of hemangioma and vascular malformation	珠江宾馆7号会议中心一楼二号会议室 2 nd room, num. 7 meeting center of Zhu Jiang Hotel
2017-9-7 周四 Thursday		
08:30-12:00	血管瘤血管畸形 手术演示 live case demo of hemangioma and vascular malformation	珠江宾馆7号会议中心一楼二号会议室 2 [™] room, num. 7 meeting center of Zhu Jiang Hotel
14:00-17:30	视网膜母细胞瘤介入 手术演示 Live case demo of retinoblastoma intervention	珠江宾馆7号会议中心一楼二号会议室 2 [™] room, num. 7 meeting center of Zhu Jiang Hotel
10:00-22:00	学术会议 报到 Registration of conference	珠江宾馆主楼大堂 The main building lobby of Zhu Jiang Hotel
2017-9-8 周五 Friday		
08:30-17:00	学术会议 Academic Conference	珠江宾馆一号楼三楼多功能厅 The thirdfloor of multi-functionhall of Zhu Jiang Hotel
2017-9-9 周六 Saturday		
08:30-17:00	学术会议 Academic Conference	珠江宾馆一楼二号会议厅 The 2nd meeting hall on the first floor of Zhu Jiang Hotel

- 03 -

注册须知 / Registration Instructions



征文内容及要求/Content and Requirements of the Essay

妇儿介入诊断/治疗/护理及病例及病房管理,儿童血管瘤血管畸形诊断治疗,视网膜母细胞瘤介入治疗专业 论著、讲座/述评、综述、短篇报道、病例讨论等。

Women and children interventional diagnosis / Treatment / Nursing and Case and Ward Management, Diagnosis and Treatment of Vascular Malformations in Children, Retinoblastoma interventional therapy, Lecture / Commentary, Review, Short Reports, Case Discussion, etc.

1、投稿需提交论文摘要一份,请撰写800字左右标准结构式摘要,包括"目的、材料与方法、结果、结论"四要素,摘要中不要附图表。

Submission requires an abstract of the paper. please write a standard structured abstract about 800 words, including the four elements "purpose, materials and methods, results, and conclusions". There shall be no tables or charts in abstract.

2、凡未在省级以上学术会议或杂志上公开发表过的学术论文均可投寄。论文要求具有科学性、实用性,论据充分、文字精练、通顺、重点突出。

Any academic papers which haven't been published in the academic conference or magazine at or above the provincial level can be submitted. The paper is required to be scientific, practical, sufficient in arguments, refined in text, fluent, and focused.

3、论文应写清楚题目、作者姓名、单位、邮编、E-mail 和联系方式。

Please clearly indicate the title, author's name, work place, zip code, E-mail and telephone number in the paper.

4、本次会议使用word文档格式,采用邮箱投稿。投稿邮箱:cspir2014@126.com。

This meeting accepts word document format and email submission, please submit your format to cspir2014@126.com.

5、截稿日期:2017年8月20日

Deadline: August 20, 2017

报名方法/Registration methods

1、邮件报名:请将姓名、单位名称。

Mail registration: Please email, including your name, hospital, and contact number, to cspir2014@126.com.

2、电话报名:请将姓名、单位名称、邮箱发送信息至罗芳18038860507。

Mobile registration: Please send a message, including your name, hospital, and email address, to Luo Fang at 18038860507.

3、扫描二维码,微信报名

Scanning two-dimensional code, WeChat registration.



微信报名

费用标准/Expenses

1、注册:600元人

Registration fee: RMB600/person

2、住宿:广州珠江宾馆,400元/间/天;会议统一安排食宿,相关费用回单位报销。

Accommodation and meals: The hotel accommodation and meals will be arranged by the meeting organizer, and get reimbursed on your own later on. Guangzhou Zhu Jiang Hotel, RMB400/room.

报到/Registration

2017年9月5日 10:00-17:00 血管瘤与血管畸形综合诊治进展学习班报到

September 5, 2017 10:00-17:00 Registration of the Hemangiomaand Vascular AnomaiesIntensive Course 2017年9月7日 10:00-22:00 学术会议报到

September 7, 2017 10:00-22:00 Registration of the academic conference

地点:珠江宾馆主楼大堂

Place: The main building lobby of Zhu Jiang Hotel

证书及学分/Certificate and Credits

1、血管瘤与血管畸形综合诊治进展学习班,参会代表将获得国家级 I 类继续教育学分8分,【2017-09-04-256(国)】;

The participants of Hemangioma and Vascular AnomaliesIntensive Course will be granted with the national class I continuing education credits for 8 points, [2017-09-04-256 (country)];

2、视网膜母细胞瘤综合诊治高峰论坛,参会代表将获得市级类继续教育学分6分;

The participants of Retinoblastoma Comprehensive Diagnosis and Therapy Peak Forum will be granted with the municipal level I continuing education credits for 6 points;

3、请参会代表凭医学教育一卡通领取学分,现场授予学分,会后不予补录。

Delegates may obtain credits with medical education card. Credits are granted on site and will not be added after the meeting.